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سه انتصاب جديد زنان در استانداري تهران
مدي��رکل ام��ور بان��وان و خان��واده 
اس��تانداري ته��ران همزمان با س��ه 
انتصاب جديد زنان در اس��تانداري از 
روند رو به رشد ارتقاي مديريتي زنان 
در اس��تانداري ته��ران خبر داد. ثريا 
ش��ارقي در گفتگو با ايس��نا، با اشاره 
ب��ه اينک��ه انتصاب مدي��رکل اجتماعي و فرهنگي، مديرکل امور 
روستايي و مديرکل اقتصاد و دارايي استان از جمله اين انتصابات 
اس��ت، اف��زود: اين رون��د در اس��تانداري و فرمانداري هاي تابعه 
ادامه خواهد داش��ت. وي با اش��اره به برنامه شش��م توسعه که بر 
اساس آن بايد ۳۰ درصد از مديران دستگاه هاي اجرايي از زنان 
و جوانان باشند اظهار کرد: تاکيد و دستور استاندار به فرماندار و 
مديران کل دستگاه هاي اجرايي به استفاده از بانوان در سمت هاي 

معاونت و ... بوده است.

انفجار در منطقه خاک سفيد
سخنگوي اورژانس کشور از انفجار در منطقه خاک سفيد تهران 
خبر داد. مجتبي خالدي در گفتگو با ايلنا درباره جزييات اين حادثه 
گفت: يک مورد حادثه انفجار روز گذش��ته در س��اعت 15:۰2 در 
خاک سفيد خيابان وفادار خيابان طالقاني، خيابان صادقي منش 
به سازمان اورژانس اطلاع داده مي شود. وي ادامه داد: تعدادي 
آمبولانس و موتورلانس به صحنه اعزام شده اند. اخبار تکميلي 

متعاقبا اعلام مي شود.

حضور بانوان نمونه و فعال، مشاغل مختلف
 در همايش چهره هاي نامي

حض��ور بان��وان در عرصه هاي گوناگ��ون به خصوص حوزه هاي 
ش��غلي واجتماعي همواره موجب رش��د وتوس��عه جوامع مختلف 
به خصوص جامعه ايراني ش��ده اس��ت. همايش هاي متعدد تحت 
عناوين مختلف به منظور قدرداني وتشکر از اين بانوان زحمتکش 
طي سالهاي اخير در ايران برگزارشده است. يکي از همايش هايي 
که درآن به تجليل از بانوان نمونه در مش��اغل مختلف پرداخته 
ش��ده اس��ت همايش))چهره هاي نامي(( اس��ت. درهمايش اين 
همايش از خانم )) هانيه وطني(( به عنوان بانوي فعال ونمونه در 
زمينه طراحي طلا وجواهرات قدرداني ش��ده اس��ت. وي در سال 
1۳8۰پس از اتمام دوره کارشناس��ي در رش��ته روانشناسي باليني 
به دليل علاقه اي که به ش��غل طراحي وس��اخت جواهرات داشته 
با سرمايه گذاري واستفاده از برندهاي وطني وارد اين شغل شده 
است. خانم هانيه وطني پس از ورود به اين حرفه تصميم گرفت به 
صورت آکادميک در اين رشته تخصصي کار کند تا محصولاتي 
که به بازار عرضه مي کند با بازارهاي ديگر کش��ورهاي منطقه 
وجه��ان رقاب��ت کند به همين علت مدارک ارزيابي ودرجه بندي 
الماس را با درجه A در سال 1۳88 وهمچنين فروشندگي حرفه اي 

جواهرات با درجه A را از وزارت صنايع ومعادن گرفت.
وي مي گويد: از آنجايي که بازار طراحي وساخت جواهر به سوي 
مدرنيته ش��دن در جرکت بود در س��ال 1۳89 موفق به گذراندن 
دوره طراحي جواهرات به صورت پيش��رفته با کامپيوتر ش��دم. در 
سال 2۰۰1 نيز مدارک AJP خود را از GIA آمريکا که مهمترين 
ومعتبرترين انيس��تيو جواهرشناس��ي جهان است دريافت کردم 
وپس از آن به سوي جواهرات مهره اي)Beits( گرايش پيدا کردم 
و دوره جواهرسازي مهره اي يا سطح عالي را از سازمان آموزش 
فني وحرفه اي کش��ور در س��ال 1۳92 دريافت کردم وبه موازات 
آن گواهينامه جواهرس��ازي مهره اي را از اتحاديه کش��وري طلا 
وجواهر در سال 1۳9۳ دريافت کردم ومدرک مربيگيري را نيز در 
همان سال از سازمان آموزش فني وحرفه اي کشور کسب کردم. 
خان��م وطن��ي در مورد برگ��زاري همايش هايي مانند چهره هاي 
نامي بانوان گفت: در جامعه اي که رو به رشد است وداعيه پيشرفت 
وجود دارد ارزشهاي واقعي بايد ديده شوند ولي به هر صورت بي 

پرده اعلام کنم که زنان ايران مغفور واقع شده اند.
 در حقيق��ت ب��ا انج��ام فعاليت هاي گروه��ي در صنوف مختلف 
مي توان انگيزه مولد ايجاد اشتغال در بين زنان را افزايش داد تا 
زنان همگام با مردان کارآفرين به توليد واشتغال بپردازند وتفاوت 
جنسيتي مانع رشد وتوسعه جامعه نشود. وي در ارتباط با مشکل 
فعالان اين صنعت گفت: صنعت طلا وجواهر در ايران به شيوه 
س��نتي اس��ت واساسا ما در قيمت گذاري تابع قيمت هاي جهاني 
وارزهاي خارجي هس��تيم. در حقيقت نداش��تن مکانيزم ثابت و 
قيم��ت گ��ذاري براي س��اخت جواهر از جمل��ه چالش هاي مهم 
هستند وما به طور کل در اين ورطه شناور هستيم ودر يک ريسک 

پاردوکس قرار داريم به طوري که نمي توانيم به روز باشيم.
در صنع��ت ط��لا وجواهر ايران افراد زيادي تحصيلات ومدارک 
آکادميک ندارند لذا به نظر من به جاي اعطاي مجوزهاي کسب 
وکار از س��وي اتحاديه ها وانجمن ها وغيره بهتر اس��ت شيوه هاي 
سنتي آموزشي به روز رساني شود وفروشندگان وتوليدکنندگان 
ب��ا ايج��اد يک زنجي��ره توليد وفروش را ايج��اد نمايد. در داخل 
کش��ور وزارت صنايع ومعادن کلاس��هاي بس��يار زيادي در اين 
خصوص برگزار مي کند.در ايران کلاسهاي زيادي در خصوص 
طلا وجواهر برگزار مي ش��ود که مي تواند به ارتقا واعتلاي اين 
صنع��ت کم��ک کند. وي تفاوت صنعت الماس وجواهر در ايران 
با کشورهاي توسعه يافته گفت: با توجه به اينکه جواهرات ارائه 
ش��ده در کش��ور ما اساسا از مبادي غيرقانوني وارد مي شوند هيچ 
کنترلي بر روي آنها صورت نمي گيرد وبسياري از کساني که در 
اين صنعت فعاليت مي کنند به صورت تجربي ودر نگاه کلان قابل 
تقدير هستند وفعاليت مي کنند ولي با توجه به اينکه اين امکان 
در کشور ما مهيا هست همان گونه که قبلا گفتم)) توسط وزارت 
صنايع ومعادن(( امکان گريد پذيري الماس در کش��ور ما فراهم 
است وآزمايشگاههاي کمي در اين خصوص فعاليت مي کنند اما 
همچون کش��ورهاي توس��عه يافته هيچ نهادخاصي جهت دسته 
بندي ونظارت وحتي کنترل بر اين مشکلات در ايران وجود ندارد 
و م��ا هن��وز از اي��ن نظر در نقطه صفر ق��رار داريم.  خانم وطني با 
انتظار از مسئولان کشور مي گوييم: مسئولان بايد حمايت کنند 
باشند اما من مي گويم اگر ما طرح وپروپوزال مناسبي ارائه دهيم 
مي توانيم با مسئولان همکاري کنيم چون در حرفه ما خلاقيت 
وط��رح از ذه��ن تراوش مي کند ودر بس��ياري از کارها س��رمايه 
حرف دوم را مي زند. مس��ئولان در اين صنعت به عنوان تس��هيل 
کنن��ده وکاتالي��زور مي توانند در امر توليد وصادرات کمک کنندو 
حتي راهکارهاي اشتغال زايي در رابطه با اين موضوع وجود دارد 
وهمکاري مسئولان جهت اجراي فرآيندها مي تواند به شکوفايي 

واعتلاي اين صنعت کمک بسيار شاياني کند.

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: مهمترين موضوع جلسات اين روزهاي شوراي شهر 
تهران هنوز هم بررسي و انتخاب شهردار جديد براي پايتخت است. 
طي هفته هاي گذشته از استعفاي نجفي، اعضاي شوراي شهر درباره 
نحوه بررسي و اولويت هاي انتخاب شهردار جديد چند جلسه هم انديشي 
داشته اند. هفته گذشته بود که علي اعطا، سخنگوي شوراي شهر اعلام 
کرد که قرار است تا 2۳ ارديبهشت ماه، شهردار جديد انتخاب شود. او 
همچنين گفته بود که پس از معرفي گزينه هاي اعضاي شوراي شهر، 
هفت نفر برنامه هاي خود را در جلسه شوراي شهر ارائه خواهند کرد و 

سرانجام، راي گيري ميان دو گزينه نهايي برگزار خواهد شد.
طي روزهاي گذشته نام هاي مختلفي به عنوان کانديداهاي شهرداري 
تهران در رس��انه ها مطرح ش��ده اس��ت، نام هايي که تا روز گذشته تنها 
گمانه زني رسانه اي بود. در اين ميان نام محسن هاشمي، رئيس شوراي 
شهر تهران نيز به عنوان يکي از گزينه هاي اصلي شهرداري پايتخت 
مطرح شده بود. مطرح شدن نام هاشمي به عنوان يکي از گزينه هاي 
شهرداري تهران پيش از اين و در همان ابتداي آغاز به کار دور پنجم 
ش��وراي ش��هر نيز عنوان شده بود. در نهايت اما اعضاي شورا تصميم 
گرفتند که محسن هاشمي در شوراي شهر بماند و به عنوان رئيس به 

فعاليت خود ادامه دهد.
اين مرتبه نيز نام محسن هاشمي، به عنوان يکي از اصلي ترين گزينه هاي 
شهرداري تهران مطرح شده بود. هرچند اين مرتبه هم اعضاي شورا به 
حضور هاشمي در مقام شهرداري پايتخت راي منفي دادند. در همين 
حال آنطور که س��خنگوي ش��وراي شهر تهران اعلام کرده؛ اعضاي 
ش��وراي ش��هر تهران 28 تن را به عنوان کانديداي پس��ت شهرداري 
پايتخت انتخاب کردند. علي اعطا، سخنگوي شوراي شهر تهران با 
بيان اينکه روز گذش��ته )يکش��نبه( جلسه اي با حضور اعضاي شوراي 
ش��هر برگزار و بحث حضور و يا عدم حضور محسن هاش��مي به عنوان 
کانديدا در ميان گزينه هاي شهرداري مطرح شد، گفت: با توجه به اينکه 
اعضاي شورا مايل بودند که وي در شورا بماند براين اساس راي گيري 

اس��تمزاجي انجام و مقرر ش��د وي در ش��ورا بماند. اعطا در پاسخ به اين 
سوال که اعضاي شوراي شهر چه اصراري دارند که محسن هاشمي در 
ش��ورا بماند، گفت: در هر حال افراد بايد بپذيرند که به عنوان نماينده 
مردم انتخاب شده اند و بعد از انتخابات توافق کرديم که کسي از شورا 

خارج نشود و اين ربطي به ميثاق نامه ندارد.
اعطا همچنين با بيان اينکه اعضاي شورا 28 نفر از کانديداهاي خود 
را در ليست اوليه انتخاب کرده که قرار است از ميان آنها هفت گزينه 
نهايي انتخاب شود گفت: آقايان افشاني، علي اوسط هاشمي، انصاري 
لاري، مرتض��ي بان��ک، بيطرف، پنجه فولادگ��ران، تبادار، ترک نژاد، 

تقي زاده، تندگويان، محمود حجتي، س��يدمحمود حس��يني، حقاني، 
حناچي، خواجه نصير، مصطفي سليمي، عارف، فرشيد گلزاري، حسيني 
مکارم، مهرعليراده، مقيمي، مناف هاشمي، حجت ا... ميرزايي، سيد جعفر 
موسوي، رضا ويسه، مرعشي، واعظ مهدوي و محسن هاشمي به عنوان 
کانديدا هستند البته عارف و محسن هاشمي درخواست کرده بودند که 

نامشان در ميان کانديداها نباشد.
از طرف ديگر با وجود اينکه پيش از اين اعلام شده بود که به احتمال 
زياد نام يک زن نيز ميان گزينه هاي نهايي شهرداري تهران خواهد 
بود، اما در نهايت و با مشخص شدن گزينه هاي مطرح شده از سوي 

اعضاي شوراي شهر تهران اين جاي خالي مشاهده مي شود. اين در 
حالي اس��ت که در زمان انتخاب محمدعلي نجفي به عنوان ش��هردار 
تهران، الهه کولايي يکي از گزينه هاي نهايي بود که برنامه هاي خود 

را در ميان اعضاي شوراي شهر تهران ارائه کرد.
واکنش هاشمي  به شهردار نشدنش ���

در همين حال رئيس شوراي شهر تهران در مورد علت کانديد نشدنش 
براي پست شهرداري تهران واکنش نشان داد و گفت: عرض کردم 
که امکان سه بار رجوع وجود دارد و حتي محلل نيز مي توان انجام داد 
و هميش��ه آماده به خدمت هس��تم. محسن هاشمي ديروز و در حاشيه 
جلسه شوراي شهر تهران در جمع خبرنگاران در مورد جلسه هم انديشي 
اعضاي شورا گفت: هر عضوي که بخواهد از شوراي شهر خارج شود 
حتما بايد راي اعضا را داشته باشد. لذا در جلسه هم انديشي و به درخواست 
شخص بنده رأي گيري استمزاجي و محرمانه اي فقط براي خود من 
انجام شد که بدانم اعضا مايل هستند که من در شورا بمانم يا از شورا 
خ��ارج ش��ود و اي��ن رأي گيري محرمانه و ب��راي خود من بود و بعدا به 
اين نتيجه رسيديم که اعضا بسيار علاقه زيادي دارند که من در شورا 
بمانم. مگر اينکه بنا به دلايلي از شورا خارج شويم، البته افرادي مثل 
من که مريض هستند و نمي توانم در شورا بنشينم، مي توانم در شهر 
راه بروم. وي گفت: مي توانس��تم و مي توانم به پيش��رفت شهر کمک 
کنم اما براي من رأي اعضا مهم اس��ت و دليلي نداش��ت که به خاطر 
اينگونه مس��ائل موجب ايجاد اختلاف و... شوم. هاش��مي با بيان اينکه 
درصدد کمک به شهر هستم گفت: البته سه بار مي توان رجوع کرد و 
حتي مي توان "محلل" هم انجام شود. وي در پاسخ به اين سوال که 
28 گزينه مطرح شده چهره سياسي هستند تا مدير شهري گفت: من 
اميدوارم اعضاي شورا به فرد مطلوب رسيده و احتياجي به حضور من 
نباشد؛ اما دقت داشته باشيد که گزينه هاي اعلامي قابليت هاي بالايي 
دارند و قطعا در نشست هم انديشي با اعضاي شوراي شهر هفت نفر 

از آنها انتخاب مي شوند. 

هاشمي  و عارف از نامزدی شهرداري تهران حذف شدند

28 گزينه در صف ورود به بهشت

طرح امنيت اجتماعي زنان بازنگري شودثبت حدود 174 هزار طلاق در کشوربه سلامت روان مردم بي توجه هستيم
وزي��ر بهداش��ت گف��ت: هيچ ک��دام از 
بخش هاي جامعه در جهت صحيح عمل 
نمي کند، سلامت روان مردم کاملا مورد 
بي توجهي قرار گرفته است. همه رسانه ها 
هم بيمارند و طبيعي است که بيماري هاي 

رواني را پخش مي کنند. سيدحسن قاضي زاده هاشمي درباره علل 
بالا بودن آمار طلاق و آس��يب هاي اجتماعي در کش��ور، اظهار 
کرد: يکي از علل مهم اين گونه آس��يب ها آن اس��ت که در مقطع 
مدرس��ه، رس��انه ها و خانواده ها خوب عمل نمي کنند. وي تاکيد 
کرد: لازم است در اقدامات خود بازنگري کنيم و ريشه را درست 
کنيم. هاشمي گفت: آنچه که براي دانش آموزان مهم است، درس 
و مهارت هاي زندگي اس��ت و اينکه آموزش و پرورش گام هاي 

اوليه را در جهت سلامت روحي - رواني جامعه بردارد.

س��خنگوي س��ازمان ثب��ت اح��وال 
کش��ور گفت: ميزان عمومي طلاق در 
کش��ور نس��بت به کل جمعيت حدود 
2 به ازاي هر هزار نفر جمعيت اس��ت 
و س��ال گذش��ته اندکي بي��ش از اين 

ميزان يعني حدود 174 هزار مورد طلاق در کش��ور ثبت ش��د. 
س��يف ا... ابوترابي اعلام کرد: طبق محاس��بات اوليه در سال 
گذشته 174 هزار و 59۰ مورد طلاق ثبت رسيده و همچنين 
شمار ازدواج هاي ثبت شده در سال گذشته 6۰8هزار و 977 
مورد اس��ت. س��خنگوي سازمان ثبت احوال کشور همچنين 
خاطرنش��ان ک��رد: واقعيت اين اس��ت ک��ه از دهه  9۰ ميزان 
عمومي طلاق در کش��ور در حدود 2 در هزار نفر اس��ت و تغيير 

چنداني هم نداشته است. 

رييس کميته س��لامت ش��وراي شهر 
ته��ران با اش��اره به اينک��ه ايجاد اميد 
مقوله اي امنيتي و نظامي نيست، گفت: 
طرح امنيت اجتماعي زنان مي بايست 
م��ورد بازنگ��ري قرار گي��رد و هرچه 

س��ريع تر تعيين تکليف ش��ود. ناهيد خداکرمي با بيان اينکه در 
هفته سلامت قرار داريم و اميدواريم شهروندان تهراني به شعار 
تهران بدون پلاستيک بپيوندند، افزود: اين اقدام از شوراي شهر 
شروع شده و مي بينيد که از امروز بطري هاي پلاستيکي جاي 
خ��ود را ب��ه پارچ ه��اي آب دادند. وي با بيان اينکه امروز اميد به 
زندگي به بيش از 7۰ سال رسيده و با اين افزايش سن، نيازهاي 
جامعه نيز دستخوش تغيير خواهد شد گفت: مهمترين مسئله 

ومولفه مرتبط با کيفيت سلامت، اميد اجتماعي است.

اخــبار شـهرستان

توليد پنج ميليارد ليتر بنزين در پالايشگاه شازند 

پيک بار برق آذربايجان غربی در سال گذشته ۵۸ مگاوات کمتر از سهميه تعيين شده بود

شهرداري شاهرود خود را وقف خدمت به مردم نموده است
تجارت-شـاهرود- رضائيان :ش��هردار شاهرود 
در حاش��يه بازديد از پروژه هاي شهرداري گفت: 
لط��ف ب��ي حد م��ردم واقعاً ما را ش��رمنده کرد و 
براي ادامه کار احساس تکليف بيشتري نموديم.

محس��ن احمدي افزود: همانگونه که وعده داده 
بوديم در برنامه کوتاه مدت شهرداري براي ايام 
نوروز چهره شهر را متفاوت نموديم و اميدواريم 

در س��ال 97 مس��ئولانه تر عمل وخدمات بهتر و بيش��تري ارائه 
نمائيم.وي با اش��اره به مش��کلات ترافيکي شاهرود گفت:يکي از 
اولويت هاي ش��هرداري همواره مس��ائل ترافيکي بوده که در اين 
راس��تا مطالعاتي در س��طح شهر صورت گرفت و دو اولويت شامل 
ميدان هفتم تير و ولايت انتخاب ش��د که خوش��بختانه عمليات 
مطالعاتي طرح روگذر ميدان ولايت به اتمام رس��يده و هم اکنون 
ش��اهد عمليات خاک برداري و حفاري براي شناس��ايي لايه هاي 
زمين و ژئوتکنيک منطقه هستيم.ش��هردار ش��اهرودافزود: اين دو 
اولوي��ت ب��ه دليل وقوع تصادفات متع��دد رانندگي در آن انتخاب 
شده و اميدواريم شاهد کلنگ زني روگذر ميدان ولايت در پايان 
خرداد ماه باش��يم البته اين امر منوط به اتمام تحقيقات توس��ط 
ش��رکت مش��اور طرح است، ولي درباره روگذر ميدان هفتم تير نيز 
بايد گفت عمليات مطالعات ترافيکي آن صورت گرفته اما به دليل 
اينکه شهرداري نمي تواند دو ابرطرح را يکباره انجام دهد احتمالا 
تکميل آن تا دو سال آينده خواهد بود.وي در ادامه از احداث مسير 

پياده رو با ايجاد فضاي س��بز در دونقطه از ش��هر 
شاهرود خبر داد و تأکيد کرد: يکي از اين نقطه ها، 
5۰۰ متر مسير کال )رودخانه فصلي( است که از 
بخش هاي بالادستي پل ميدان بسيج تا قسمت 
پائيني آن شامل ساحلي احداث مي شود که براي 
آن مس��ير پياده روي ش��کيلي در نظر گرفته شده 
اس��ت همچنين دومين مکان براي ايجاد پارک 
خطي و پياده روي، خيابان فردوس��ي، روبروي کلانتري 11 اس��ت 
که هم اکنون آب نماي آن تکميل ش��ده و در ماه هاي آتي س��اخته 
مي شود.ش��هردار ش��اهرود همچنين از ايجاد آب نماي موزيکال و 
ريتميک در منطقه آبشار اين شهر نيز خبر داد و گفت: در کنار اين 
س��عي کرده ايم تا نمازخانه ها و دستش��ويي هاي جديد در اين شهر 
با معماري ويژه و منطبق با مبلمان ش��هري احداث ش��ود.احمدي 
اح��داث پ��ارک بان��وان و نام گذاري يک خيابان بنام خبرنگار را به 
عن��وان خب��ر خ��وش عنوان کرد و افزود: در بخش��ي از پارک مادر 
باغ بانوان با ويژگي هاي خاص خود احداث خواهد شد. همچنين 
در نظر داريم تا يکي از معابر و يا ميدان ها اصلي ش��هر ش��اهرود 
به پاس تلاش هاي ش��بانه روزي اصحاب رس��انه، به ميدان و يا 
خيابان خبرنگار نام گذاري شود. وي در خصوص عوارض نوسازي 
نيز گفت: از س��الجاري به منظور ارائه يک خدمت جديد عوارض 
نوسازي توسط شهرداري به صورت قبوض به درب منازل ارسال 

خواهد گرديد.

برنامه هاي دانشگاه علوم پزشکي ايلام در هفته سلامت اعلام شد
تجارت-اسـتان ايلام:ب��ه گ��زارش روابط عموم 
دانش��گاه عل��وم پزش��کي اس��تان، مدي��ر روابط 
عمومي و دبير س��تاد هفته س��لامت در دانش��گاه 
علوم پزشکي ايلام در اين رابطه اظهار کرد: يکم 
لغايت هفتم ارديبهش��ت ماه هرس��ال به نام هفته 
سلامت نامگذاري شده که شعار امسال اين هفته 
تحت عنوان سلامتي براي همه )پوشش همگاني 

سلامت، براي همه در همه جا( نام گرفته است.سپهر افزود: در اين 
هفته طبق روال هر ساله و دستورالعمل هاي ابلاغي وزارت بهداشت، 
برنامه هايي توس��ط دانشگاه هاي علوم پزشکي سراسر کشور انجام 
خواهد شد و به تبع برنامه هاي مربوط به هفته سلامت در دانشگاه 
علوم پزشکي ايلام نيز در سطح استان با موضوع گراميداشت اين هفته 
اجرا خواهد شد.وي در ادامه سخنان خود تصريح کرد: در اين هفته 
زنگ نمادين سلامت در يکي از مدارس سطح شهر ايلام با حضور 
مسئولان ارشد استاني و در شهرستان ها نيز با حضور مسئولان محلي 
نواخته خواهد شد که در حين اجراي اين برنامه نيز طرح وارنيش فلورايد 
دندان دانش آموزان اين مدارس انجام خواهد ش��د.دبير س��تاد هفته 
سلامت در دانشگاه علوم پزشکي ايلام خاطرنشان کرد: سخنراني 
قبل از خطبه هاي نماز جمعه در رابطه با اهميت موضوع سلامت و 
گراميداشت اين هفته در مرکز استان توسط رياست دانشگاه يا يکي 
از معاونين ايش��ان و درس��طح شهرستان ها توسط مدير شبکه انجام 
خواهد شد. همچنين در قالب اين برنامه اکيپ هاي سيار بهداشتي 

درماني اقدام به غربالگري فش��ارخون و قندخون 
نمازگزاران و مراجعان خواهند نمود.وي اظهار کرد: 
نشست رئيس دانشگاه و هيئت رئيسه با رسانه هاي 
استان به عنوان يکي ديگر از اقدامات دانشگاه در 
هفته سلامت خواهد است که دستاوردهاي طرح 
تحول نظام س��لامت براي اصحاب رس��انه تبيين 
خواهد شد.س��پهر بيان داشت: از ديگر برنامه هاي 
اين هفته برگزاري نمايشگاه توانمندي هاي صنعت غذا و دارو در شهر 
ايلام با همکاري معاونت غذا و دارو و سازمان جهاد کشاورزي خواهد 
بود. وي ادامه داد: اجراي همايش سلامت با حضور مسئولان ارشد 
استاني اين نيز يکي ديگر از برنامه هاي گراميداشت هفته سلامت 
اس��ت که در قالب اين برنامه از ادارات فعال مرتبط با حوزه س��لامت 
تقدير خواهد ش��د. س��پهر در ادامه ابراز کرد: برنامه صبحانه س��الم 
از ديگر برنامه ها و اقدامات دانش��گاه در هفته س��لامت اس��ت که در 
تمامي مدارس استان در يک روز مشخص از هفته سلامت با همکاري 
آموزش و پرورش انجام خواهد شد.دبير اجرايي ستاد هفته سلامت 
دانشگاه علوم پزشکي ايلام برگزاري جشنواره غذاي سالم با حضور 
زنان شاغل در ادارات سطح شهر ايلام، تقدير از دانشجويان فعال و 
برتر علمي در حوزه بهداشت با مشارکت معاونت بهداشتي و دانشکده 
بهداش��ت، همايش پياده روي خانوادگي در ايلام و شهرس��تان هاي 
تابعه و نصب بنر اطلاع رس��اني در ميادين و س��طح اس��تان را از ديگر 

برنامه هاي هفته سلامت عنوان کرد.

تجارت-استان مرکزي:مديرعامل شرکت پالايش 
نفت امام خميني)ره( شازند استان مرکزي گفت: پنج 
ميليارد و 5۰۰ ميليون ليتر بنزين يورو چهار پارسال 
در اين واحد پالايش��گاهي توليد شد.عليرضا امين 
افزود: اين حجم توليددر شرکت پالايش نفت امام 
خميني)ره( شازند بيش از 2۰ درصد بنزين مصرفي 
کشور است که بخش عمده اي از آن در استان هاي 
تهران، البرز و خراسان رضوي به مصرف مي رسد. 
وي ادام��ه داد: روزان��ه 5۰۰ تن پروپيلين، 4۰۰ تن 

گوگرد گرانول، 2 هزار تن گاز مايع، 16 ميليون ليتر 
بنزين يورو چهار، 1۳ ميليون ليتر نفت گاز يورو چهار 
و چهار ميليون ليتر نفت کوره در شرکت پالايش نفت 
امام خميني)ره( ش��ازند توليد مي ش��ود. مديرعامل 
ش��رکت پالايش نفت امام خميني)ره( شازند بيان 
کرد: ماهانه بين 5۰ تا 1۰۰ ميليون ليتر سوخت جت 
نيز در اين واحد پالايشگاهي توليد و به نقاط مختلف 
کشور صادر مي شود.وي اظهار کرد: شرکت پالايش 
نفت امام خميني)ره( ش��ازند منويات رهبر معظم 

انقلاب در خصوص نقش آفريني صنايع در تحقق 
اقتصاد مقاومتي را سرلوحه کار خود قرار داده و با به 

روز رساني تجهيزات و عوامل توليد به زودي امکان 
بنزين يورو پنج نيز در اين شرکت فراهم مي شود. 
امين در خصوص تعميرات اساسي شرکت پالايش 
نفت امام خميني)ره( ش��ازند نيز گفت: تجهيزات و 
عوام ل مورد نياز براي اين فرآيند فراهم ش��ده و با 
به��ره گيري از نيروهاي متخصص بومي تعميرات 
اساس��ي)اورهال( اين شرکت از پايان فروردين ماه 
جاري آغاز و حدود يک ماه نيز به طول مي انجامد. 
شرکت پالايش نفت امام خميني)ره( توليد کننده 

بنزين يورو 4 و يکي از مهمترين پالايشگاه هاي نفت 
کشور است که به عنوان بزرگترين پالايشگاه تک 
واحدي ايران در سال 1۳72 با ظرفيت اسمي 15۰ 
هزار بش��که در روز راه اندازي ش��د. اين ش��رکت 
نخستين پالايشگاهي است که کار مطالعه و عمليات 
اجراي آن بعد از انقلاب اسلامي و در نخستين سال 
بعد از جنگ تحميلي آغاز شد. ظرفيت اين پالايشگاه 
پس از مدتي با تلاش و کوشش نيروهاي متعهد و 

متخصص به 171 هزار بشکه در روز رسيد. 

تجارت-استان آذربايجان غربي: مديرعامل شرکت 
توزيع نيروي برق آذربايجان غربي در گفتگو با روابط 
عمومي ش��رکت گفت: س��هميه پيک تعيين شده از 
س��وي ش��رکت توانير براي استان آذربايجان غربي 
در سال96، به ميزان 1۰48 مگاوات بود که با توجه 
به افزايش س��الانه مصرف برق و اقداماتي که اين 
ش��رکت در حوزه ه��اي مختلف انج��ام داد، پيک بار 

حادث شده استان99۰ مگاوات بود که 58 مگاوات 
کمتر از س��هميه مش��خص شده اس��ت. اکبر حسن 
بکلو از جمله اقدامات اين شرکت در راستاي کنترل 
و مديريت پيک بار برق اس��تان در س��ال گذش��ته به 
استفاده از ظرفيت مولدهاي اضطراري، بهينه سازي 
روشنايي معابر، اجراي طرح هاي تشويقي مشترکان 
ديماندي و عقد تفاهم نامه با صنايع و کش��اورزان و 

ساير مشترکان ديماندي موثر در پيک سايي، تست 
و تعويض لوازم اندازه گيري معيوب و با درصد خطاي 
ب��الا و کنترل محدود کننده ها)فيوزها( اش��اره کرد 
و اف��زود : در س��ال 96 توانس��تيم ب��ا اصلاح الگوي 
مصرف مس��اجد و اماکن مذهبي، اطلاع رس��اني و 
برنامه هاي آموزشي گسترده در جهت ترويج فرهنگ 
مديري��ت مص��رف از جمله آموزش 6۰۰۰ نفر دانش 

آم��وز در مقاط��ع تحصيل��ي مختل��ف در قالب طرح 
بهس��امان، توسعه فرهنگ استفاده حداکثري از نور 
خورشيد و راهنمايي مشترکين براي نصب سيستم 
فتوولتائيک)ي��ا انرژي خورش��يدي(، رفع اتصالات 
سس��ت، تعديل بار فيدرها و ترانس��فورماتورها و ... 
به اهداف تعيين ش��ده مديريت مصرف برق دس��ت 
يابيم .وي اجراي برنامه هاي کلان مديريت مصرف 

در بخش ه��اي خانگ��ي، اداري، تج��اري، صنعتي، 
کش��اورزي، مس��اجد، اماکن مذهبي و مدارس و ... را 
نيازمند همکاري و مش��ارکت مردم و تکرار مفاهيم 
مديريت مصرف و استمرار و توسعه فرهنگ صحيح 
استفاده از انرژي برق اعلام کرد و از عموم مشترکين 
برق اس��تان درخواس��ت نمود از انرژي برق بصورت 

صحيح و اصولي استفاده نمايند .

مديرکل پيش بيني و هش��دار س��ريع س��ازمان هواشناسي افزود: از اواخر روز گذشته )2 
ارديبهشت( با ايجاد توده گرد و خاک روي کشور عراق و انتقال به مناطق غرب و جنوب 
غرب کش��ور انتظار گرد و غبار غليظ داريم. اين ش��رايط تا اوايل بعد از ظهر امروز )۳ 
ارديبهشت ماه( ادامه مي يابد. احد وظيفه در گفتگو با ايسنا افزود: براساس تحليل آخرين 
اطلاعات هواشناسي با افزايش فعاليت سامانه بارشي بارش در نيمه غربي کشور شدت 
مي يابد و بارش هاي پراکنده در مرکز شمال شرق و شرق کشور نيز پيش بيني مي شود. 
بيش��ترين بارش در اين روز در اس��تان هاي واقع در ش��مال غرب و غرب، البرز غربي و 

مرکزي رخ مي دهد و انتظار رگبار، رعد و برق شديد و وزش باد نيز وجود دارد. به گفته 
وي بارش برف در البرز مرکزي و برخي مناطق آذربايجان شرقي و آذربايجان غربي نيز 
رخ مي دهد.وظيفه با بيان اينکه امروز )۳ ارديبهشت( بارش باران گاهي همراه با رعد و 
برق شديد و وزش باد در شمال غرب، غرب، جنوب غرب، مرکز، شمال و شمال شرق 
کشور پيش بيني مي شود، گفت: بارش برف در ارتفاعات البرز مرکزي و زاگرس مرکزي 
نيز روي مي دهد. با حرکت اين سامانه به سمت شرق از شدت بارش از بعد از ظهر فردا 

)۳ ارديبهش��ت ماه( از ش��مال غرب تا جنوب غرب کاس��ته مي شود و بيشترين بارش در 
شمال شرق، البرز شرقي و نيمه شرقي درياي خزر روي مي دهد. مديرکل پيش بيني و 
هشدار سريع سازمان هواشناسي افزود: گستره بارش در روز سه شنبه )4 ارديبهشت ماه( 
بيشتر به شمال شرق کشور محدود مي شود. رگبارهاي خفيف و پراکنده در شمال غرب و 
شرق کشور نيز دور از انتظار نيست. وي با اشاره به تغييرات دما گفت: امروز دما در مناطق 
شمال غرب، غرب، استان هاي واقع در جنوب البرز و شمال شرق کشور کاهش مي يابد 

و در حاشيه درياي خزر در اين روز تغييرات قابل ملاحظه اي رخ نمي دهد.

ورود گرد و غبار غليظ به غرب کشور

مهندس رسول اکبري رئيس هيات مديره و مديرعامل شرکت آب و 
فاضلاب شهري استان آذربايجان غربي درگفتگو با خبرنگار پيام آبفا 
با بيان اين خبر افزود : مراکز122 استان در سال گذشته پاسخگوي 
بيش از 277 هزار تماس مردمي بوده اند که اين تعداد بطور متوسط 
روزانه بيش از 76۰ تماس از حوزه هاي مختلف شرکت را شامل 
ميگردد .وي در ادامه تشريح فعاليت هاي اين مراکز افزود : 59 در 
صد از تماسهاي برقرار شده مربوط به حوزه معاونت بهره برداري ، 

۳9 درصد مربوط به حوزه خدمات مشترکين و اطلاع رساني هاي 
مرتبط و مابقي تماس ها مربوط به ساير حوزه هاي شرکت از جمله 
شکايات ، انتقادات ، پيشنهادات و ... بوده است .مهندس اکبري در 
خاتمه ؛ رعايت مفاد منشور حقوق شهروندي ، کاهش مراجعات 
حضوري ، افزايش رضايت مندي مشترکين ، کاهش هزينه هاي 
جاري شرکت همگام با سياست اقتصاد مقاومتي را از نتايج حاصل 

از اطلاع رساني و پيگيري هاي اين مراکز عنوان نمود .

تجارت -استان بوشهر: سرمايه گذاران چيني به همراه هياتي 
از بندر بوش��هر بازديد کردند.به گزارش روابط عمومي ،محمد 
شکيي نسب معاون دريايي و بندري اداره کل بنادر و دريانوردي 
اس��تان بوش��هر در ابتداي اين بازديد ضمن خير مقدم به بازديد 
کنندگان ، به تشريح برنامه هاي اين اداره کل و اقدامات انجام 
ش��ده در مجتمع بندري نگين پرداخت.محمد ش��کيبي نس��ب 
افزود: بندر بوش��هر يکي از بنادر با قدمت در عرصه تجارت و 

دريانوردي و دومين بندر کانتينري کشور مي باشد که بواسطه 
ايجاد زير ساخت هاي مناسب از گذشته تا کنون، آماده هرگونه 
س��رمايه گزاريس��ت.وي ضمن اشاره به حضور سرمايه گزارن 
بخش خصوصي در مجتمع بندري نگين ، تاکيد کرد : مجتمع 
بن��دري نگي��ن يک��ي از بخش هاي قابل توجه در توس��عه بندر 
بوشهر بشمار ميرود که ميتوان آنرا بعنوان يک فرصت مناسب 

جهت س��رمايه گزاري عنوان کرد. 

بازديد سرمايه گذاران چيني از توانمنديهاي بندر بوشهرمراکز 122 همچنان در ارائه خدمات غير حضوري پيشتاز هستند


